
R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BARREL LEVER ACTION RIFLE -
R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BBL 8RD STAINLESS STD LOOP

A rifle that performs as good as it looks. Built on the proven model 92 lever
action. The Rossi R92 combines a traditional hardwood stock with Stainless Steel
finish to deliver a big-bore rifle suitable for the backwoods or the back forty.
Adjustable rear buckhorn sight, an elegant classic wood profile, and an
exquisitely smooth-cycling action prove that contemporary engineering can pair
seamlessly with time-honored craftsmanship and design. SPECIFICATIONS:
Caliber: 357 Magnum / 38 Special +P Capacity: 8 Rounds Front Sight: Drift
Adjustable Rear Sight: Adjustable Buckhorn Action Type: Lever Action Barrel
Length: 16.00 In. Overall Length: 33.20 In. Overall Height: 7.80 In. Overall Width:
1.50 In. Overall Weight: 93.9 Oz. (Unloaded) Twist Rate: 1:30-in RH Twist
Grooves: 6 Stock Material: Wood Frame Material: Stainless Steel / Alloy Steel
Frame Finish: Pollished Stainless / Polished Black Oxide Barrel Material:
Stainless Steel / Alloy Steel Barrel Finish: Polished Stainless / Polished Black
Oxide Safety: Thumb Safety

Attributes

Name: R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BBL 8RD STAINLESS STD LOOP
Manufacturer: ROSSI
Product no.: 430108109
Mfr. No.: 923571693
Action Type: Lever Action
Barrel Length: 16''
Capacity: 8-Round
Cartridge: 357 Magnum,38 Special +P,38 Special
Finish: Walnut
Front Sight: Adjustable
Length: 33.2''
Magazine Included: 1 x 8-Round
Magazine Type: Tubular
Make: Rossi
Model: R92
Muzzle: Non-Threaded
Rear Sight: Adjustable
Stock Material: Wood
Weight: 5.869 lbs
Delivery weight: 3.26kg
Shipping height: 61mm
Shipping width: 152mm
Shipping length: 1,016mm
UPC: 662205988813

Item details

US export classification: 0A501.a
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Sicherheitshinweise für das Rossi R92 357
MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BARREL LEVER
ACTION RIFLE

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zum Kauf Ihres Rossi R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BARREL LEVER ACTION
RIFLE. Dieses Gewehr wurde entwickelt, um sowohl Leistung als auch Sicherheit zu bieten. Bitte lesen Sie diese
Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher und verantwortungsbewusst
verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Verwenden Sie das Gewehr nur für den vorgesehenen Zweck und gemäß den Anweisungen in diesem
Handbuch.
Halten Sie das Gewehr immer in einem sicheren Zustand, wenn es nicht verwendet wird.
Bewahren Sie das Gewehr in einem sicheren, verschlossenen Bereich auf, der für Kinder unzugänglich ist.
Tragen Sie immer Gehörschutz und Schutzbrille, wenn Sie das Gewehr verwenden.
Informieren Sie sich über die Gesetze und Vorschriften in Ihrem Land oder Ihrer Region bezüglich des
Besitzes und der Verwendung von Feuerwaffen.
Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle den zuständigen Behörden.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Überprüfen Sie vor jedem Gebrauch, ob das Gewehr entladen ist.
Halten Sie den Lauf des Gewehrs immer in eine sichere Richtung, auch wenn Sie glauben, dass es entladen
ist.
Verwenden Sie nur die empfohlenen Munitionstypen (357 Magnum / 38 Special +P).
Vermeiden Sie es, das Gewehr zu verwenden, wenn Sie unter dem Einfluss von Alkohol oder Drogen stehen.
Lassen Sie das Gewehr nicht unbeaufsichtigt, insbesondere in der Nähe von Kindern oder unerfahrenen
Benutzern.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Überprüfung des Gewehrs:

Stellen Sie sicher, dass das Gewehr entladen ist, bevor Sie es handhaben.
Überprüfen Sie alle Teile auf Beschädigungen oder Verschleiß.

Laden des Gewehrs:

Öffnen Sie den Unterhebelverschluss.
Fügen Sie die Munition in das Magazin ein, wobei Sie die richtige Ausrichtung beachten.
Schließen Sie den Unterhebelverschluss und prüfen Sie, ob das Gewehr ordnungsgemäß geladen ist.

Zielen und Schießen:

Stellen Sie sicher, dass sich keine Personen oder Tiere im Schussfeld befinden.
Verwenden Sie die verstellbare hintere BuckhornVisierung, um Ihr Ziel zu erfassen.
Drücken Sie den Abzug sanft, um einen Schuss abzugeben.

Nach dem Schießen:

Entladen Sie das Gewehr, sobald Sie mit dem Schießen fertig sind.
Bewahren Sie das Gewehr sicher auf, wenn es nicht verwendet wird.

Entsorgungsanweisungen



Entsorgen Sie leere Munition und andere Abfälle gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
Entsorgen Sie das Gewehr nicht im normalen Müll. Wenden Sie sich an die zuständigen Behörden oder
Fachleute für die sichere Entsorgung von Feuerwaffen.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Anliegen bezüglich der Sicherheit Ihres Rossi R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P 16" BARREL
LEVER ACTION RIFLE wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem Sie das Produkt
erworben haben. Sie können auch Informationen auf der offiziellen Website des Herstellers finden.

Bitte beachten Sie, dass diese Sicherheitshinweise nicht alle möglichen Gefahren abdecken können. Es liegt in Ihrer
Verantwortung, sich über die sichere Verwendung von Feuerwaffen zu informieren und alle geltenden Gesetze und
Vorschriften zu befolgen.
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Safety Instruction Guide for the R92 357 MAGNUM/38
SPECIAL +P 16" BARREL LEVER ACTION RIFLE

Introduction
Thank you for choosing the R92 357 MAGNUM/38 SPECIAL +P Lever Action Rifle. This guide provides essential
safety instructions to ensure the safe use and handling of your firearm. It is crucial to read and understand these
instructions to prevent accidents and injuries.

General Safety Guidelines
Always treat every firearm as if it is loaded.
Keep your finger off the trigger until you are ready to shoot.
Always point the firearm in a safe direction.
Be aware of your target and what is beyond it.
Store firearms securely and out of reach of children.
Regularly inspect your firearm for any signs of damage or wear.
Follow all local laws and regulations regarding firearm ownership and usage.
Use only the recommended ammunition for your rifle.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure the rifle is unloaded before cleaning or performing maintenance.
Do not modify your rifle in any way that may affect its safety or performance.
Use appropriate hearing and eye protection when shooting.
Be cautious of your surroundings and avoid shooting in areas where there may be bystanders.
Do not use the rifle if you are under the influence of drugs or alcohol.
Always use a proper shooting stance and grip to maintain control of the firearm.
Avoid distractions while handling your rifle.

Instructions for Installation and Usage

Loading the Rifle:

Ensure the rifle is pointed in a safe direction.
Open the action and visually inspect the chamber to confirm it is clear.
Load the magazine with the correct ammunition.
Insert the magazine into the rifle until it clicks into place.
Close the action and ensure it is securely locked.

Sighting the Rifle:

Adjust the rear buckhorn sight for windage and elevation as needed.
Practice shooting at a safe range to familiarize yourself with the sighting system.

Cleaning the Rifle:

Ensure the rifle is unloaded before cleaning.
Use a cleaning rod and appropriate cleaning materials to clean the barrel.
Wipe down the exterior with a soft cloth to remove dirt and moisture.
Store the rifle in a cool, dry place.

Safety Checks:

Before each use, check the action to ensure it is functioning correctly.
Inspect the ammunition for any signs of damage or defects.

Disposal Instructions



Dispose of any unused or expired ammunition according to local regulations.
Do not throw firearms or ammunition in the regular trash.
Contact your local authorities for guidance on the safe disposal of firearms and ammunition.

Contact Information for Further Support
For any inquiries or concerns regarding the safety and performance of your R92 rifle, please refer to your local
authorized dealer or manufacturer contact point.

By following these safety instructions, you can ensure a safe and enjoyable experience with your R92 357
MAGNUM/38 SPECIAL +P Lever Action Rifle. Always prioritize safety and responsible handling of firearms.


